



Rujukan Kami : MJA/HR/REC-C019/02/2022
Tarikh : 24 FEBRUARI 2022

SEMUA PESERTA / PEMEGANG SKKP CIDB
Program Kompetensi Pembinaan Penyeliaan dan Pengurusan
Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia

Tuan/Puan, Salam Hormat,

JEMPUTAN PENYERTAAN PROGRAM DI BAWAH KERANGKA KELAYAKAN EROPAH (EUROPEAN QUALIFICATION FRAMEWORKS, EQF) OTHM QUALIFICATIONS UNITED KINGDOM BAGI PEMEGANG SIJIL KOMPETENSI KEMAHIRAN PEMBINAAN (SKKP) CIDB SEDIA ADA ANJURAN MEGA JATI ACADEMY AMBILAN 1/2022

Pertama sekali kami di MJA amat berterima kasih atas penyertaan pihak Tuan/Puan dalam Program Kompetensi Pembinaan (Penyeliaan dan Pengurusan) anjuran Mega Jati Academy Sdn Bhd sebelum ini. Jemputan ini juga adalah untuk Pemegang Sijil Kompetensi Kemahiran Pembinaan (SKKP) Tahap 4, Tahap 5 dan Tahap 6 sedia ada.

Mega Jati Academy telah mendapatkan pengiktirafan daripada OTHM Qualifications, United Kingdom bagi mendaftarkan semua program Penyeliaan dan Pengurusan SKKP CIDB ke Kerangka Kelayakan Eropah (EQF) yang mana telahpun diperolehi beberapa minggu yang lalu. Senarai program boleh di semak di laman web OTHM di <https://www.othm.org.uk/listingcenter.aspx?cn=DC2012488>

Bagi mengangkat program ke tahap antarabangsa, MJA ingin menjemput semua pemegang SKKP sedia ada atau yang telah mengambil penilaian bersama MJA untuk turut didaftarkan melalui EQF di samping *Construction Skills Qualification Frameworks (CSQF)* bagi ambilan 1/2022 yang dijadualkan bermula pada 8 Mac 2022 secara online sepenuhnya.

Mega Jati Academy (MJA) merupakan sebuah syarikat penyedia latihan yang ditubuhkan pada 2019 yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan, HRDCorp, Suruhanjaya Tenaga, CIDB, MBOT dan juga OTHM Qualifications (United Kingdom) dan pada masa sekarang diuruskan dengan entiti penuh Mega Jati Academy Sdn. Bhd. (MJA). Laman web Mega Jati boleh dilayari di www.megajatiacademy.com

Kaedah penyetaraan yang dilakukan di antara CIDB-SKKP-CSQF dan MJA-OTHM-EQF adalah melalui jumlah jam kredit yang dikira melalui *contacts hours (class hours)* dan *student self learning time (SLT)* yang terdiri daripada semua komponen antaranya seperti berikut:

- a) Perjumpaan di dalam kelas secara bersemuka atau online
- b) Perjumpaan sesama pelajar bagi penyediaan Tugas berkaitan dengan pembelajaran.
- c) Jumlah jam semua penilaian yang berekod
- d) Jumlah jam (anggaran) bagi persediaan penilaian
- e) Jumlah jam (anggaran) bagi persediaan menghadiri kelas
- f) Jumlah jam bagi penyediaan semua tugas, laporan dan penilaian
- g) Jumlah tempoh calon dengan pengalaman industri berkaitan yang dapat dibuktikan dengan tugas / portfolio.

MJA telah ditauliahkan sebagai Approved Centre OHTM pada Disember 2020 ([LAMPIRAN 1](#)). Pengiktirafan yang diberikan oleh OTHM kepada program-program kompetensi kendalian MJA adalah secara kesetaraan di mana peserta program MJA berpeluang untuk diiktiraf oleh OTHM dengan beberapa syarat (terma) yang ringkas. ini telah mengangkat program tersebut ke peringkat antarabangsa melalui Kerangka Kelayakan Eropah (EQF) Contoh sijil ada di [LAMPIRAN 2](#), [LAMPIRAN 3](#), [LAMPIRAN 4](#) dan [LAMPIRAN 5](#).

MJA juga telah diluluskan bagi pengiktirafan kesetaraan daripada OTHM untuk kesemua program CSS, CCM, FMM, FME CTMO dengan nama sama dengan program CIDB bagi memperkemaskan program dan seterusnya mengangkat program tersebut ke peringkat antarabangsa melalui Kerangka Kelayakan Eropah (EQF). Surat kelulusan OTHM dikongsikan di [LAMPIRAN 6](#).

Inisiatif pengiktirafan kesetaraan daripada OTHM ini merupakan peluang untuk pemegang SKKP-CIDB Malaysia mendapat pengiktirafan di peringkat dunia. Ini secara tidak langsung akan membuka lebih banyak penyertaan pentauliah daripada peserta dalam dan luar negara di masa depan. Dalam masa yang sama, pentauliah ini menggalakkan lagi dorongan pembelajaran sepanjang hayat (PSH) dan menepati dasar kerajaan yang berkeinginan rakyat Malaysia berpelajaran dan berpengetahuan di setiap peringkat umur.

Syarat permohonan adalah seperti berikut:

- i) Memegang Perakuan SKKP CIDB sedia ada (Tahap 4, Tahap 5 atau Tahap 6), calon yang sedang mengambil penilaian melalui MJA juga layak memohon.
- ii) Membuktikan pencapaian dalam Bahasa Inggeris sama ada melalui keputusan MUET, O-Level, A-Level, SPM atau seumpamanya ketika memohon.
- iii) Mengambil penilaian 3 modul tambahan OTHM secara dalam talian selama 1 (satu) bulan.
- iv) Membaca perincian dan membuat pembayaran yuran seperti yang dijelaskan di dalam laman web <https://www.megajatiacademy.com/othm>

Mega Jati Academy mengucapkan setinggi-tinggi terima kasih atas perhatian Tuan/Puan dan mengharapkan usaha ini akan dapat menambah nilai program TVET Pembinaan khusus yang dijalankan oleh MJA - CIDB dari Malaysia ke peringkat dunia.

Sekian, terima kasih,

Yang Benar,
Mega Jati Academy Sdn Bhd



MUHAMMAD ARKAM BIN CHE MUNAIM, *Adj. Prof, Ir. Dr.*
Ketua Pegawai Eksekutif